

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC

Date: 27-03-2024 02:20:56 PM

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 27-03-2024 PM 02:20:50

The Extraordinary General Assembly Meeting of SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC was held on 11:00 On 27-03-2024 at Zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 67.41%.

عقدت الهيئة العامة لشركة سنيورة للصناعات الغذائية بتاريخ 2024-03-27 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر تطبيق زووم وبنسبة حضور 67.41 %.

## Subject: Increasing the company's Capital

The General Assembly approved the increase of the company's capital from 28000000 to 30552941 through:

# الموضوع: زيادة راس المال

حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 28000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:

#### The Capital Increase Method

## Private placement:

# تحديد طريقة زيادة رأس المال

اكتتاب خاص للمساهمين:

the Extraordinary General Assembly decided in its meeting held on (3/27/2024) at 11:00 am the following: First: Amending the extraordinary General Assembly decision dated 3/13/2023 approving an increase in the company's capital by (4,700,000) by amending the method of increasing the capital to become by allocating a portion of the capital increase to the following gentlemen who are current shareholders in the company. Through a non-public offer, instead of allocating to one or more strategic partners, according to the following details: Allocating part of the capital increase to the shareholder, Messrs Aswaq Investments Company in the amount of 2,470,588 shares, and the nominal value of each share is one Jordanian dinar with a share premium. - Allocating a portion of the capital increase to the shareholder, Mr. Majdi Kazem Al-Sharif (the company's executive director), in the amount of 82,353 shares. The nominal value of each share is one Jordanian dinar with a share premium. Second: Approval of the allocation of the above shares to related parties: the shareholder, Messrs. Aswaaq Investment Company, and the shareholder, CEO of the company, Mr. Majdi Kazem Al-Sharif, in accordance with the governance instructions of listed joint-stock companies for the year 2017. Third: Determine the value

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي تاريخ 2024/3/27 أرجو إعلامكم بأن الهيئة العامة غير العادية لشركة سنيورة للصناعات الغذائية قررت في اجتماعها المنعقد بتاريخ (2024/3/27) الساعة 10:00 صباحا ما يلي: أولاً / تعديل قرار الهيئة العامة غير العادي المؤرخ في أولاً / تعديل قرار الهيئة العامة غير العادي المؤرخ في (4,700,000 المتضمن اقرار زيادة رأس مال الشركة بواقع من خلال تعديل طريقة زيادة رأس المال لتصبح

ربر (4,700,000) من خلال تعديل طريقة زيادة رأس المال لتصبح من خلال تخصيص جزء من الزيادة في رأس المال للسادة التالية أسماؤهم من المساهمين الحاليين في الشركة من خلال العرض غير العام وذلك بدلا من التخصيص لشريك استراتيجي او اكثر وفقا للتفاصيل التالية: - تخصيص جزء من الزيادة في رأس المال للمساهم السادة /شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية، بمقدار 2,470,588 سهم وتكون القيمة الاسمية لكل سهم دينار اردني واحد مع علاوة اصدار. - تخصيص جزء من الزيادة في رأس المال للمساهم السيد مجدي كاظم الشريف (المدير التنفيذي للشركة) بمقدار 82,353سهم وتكون القيمة الاسمية الكل سهم دينار اردني واحد مع علاوة

ثانيا/ اقرار تخصيص الاسهم اعلاه للاطراف ذوي العلاقة كل من المساهم السادة/ شركة اسواق للمحافظ الاستثمارية والمساهم الرئيس التنفيذي للشركة السيد/ مجدي كاظم الشريف وفقا لتعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لعام 2017



of the issue premium at 3.305 Jordanian dinars for each share of stock. Fourth: Postponing the decision on how to cover the remaining part of the capital increase, amounting to 2.147.059 Jordanian dinars provided that this is done by a general assembly resolution and within the specified legal period. Fifth: In the event that the allocation process mentioned in Clause Second above is not completed, the relevant portion of the increase amount will be covered through the public offer to the company's shareholders, and all necessary decisions and approvals duly obtained and within the specified legal period.

ثالثا/ تحديد قيمة علاوة الاصدار بواقع 3.305 دينار اردني لكل سهم من الاسهم

رابعًا/ ارجاء البت بكيفية تغطية الجزء المتبقي من الزيادة في رأس المال والبالغ 2.147.059 دينار أردني 2023 على ان يتم ذلك بموجب قرار هيئة عامة غير عادي وضمن المدة القانونية المحددة.

خامسا/ في حال عدم استكمال عملية التخصيص الواردة ضمن البند ثانيا اعلاه، تتم تغطية جزء مبلغ الزيادة المعني من خلال العرض العام لمساهمي الشركة وذلك شريطة الحصول على كافة القرارات والموافقات اللازمة حسب الاصول وضمن المدة القانونية المحددة.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Bahaa Qashash

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash

Page 2 of 2